Notice on Originality Check of Graduation Thesis 2017
(Approved by school degree committee on March 3 2017)

This notice is based on the Notice of Using CNKI for Originality Check of Graduation Thesis issued by Xiamen University and approved by the law school degree committee according to the problems occurred in the graduation thesis. The requirements of originality check in 2017 are specified as follows:

1. The thesis should be sent to law school for the official originality check via CNKI.

2. Both paper and electronic version (in word format) of thesis should be submitted which include the cover page, originality statement, copyright notice, abstract, content, full text, footnote and references. The two versions shall to be the same. The electronic version shall be name as: student number_author’s name_name of the thesis_supervisor’s name.

3. The repetition rate will exclude the published papers of the author in the past (not including the co-authored ones). The checking result is classified as four categories:
Zero: 0%
Slight: repetition rate 0%-20% or repetition words more than 1000
Medium: repetition rate 20%-40% or repetition words more than 5000
Serious: repetition rate 40%-100% or repetition words more than 10000

4. If the checking result is medium, you shall fill the Feedback Form of Originality Check according to the checking report in full version and ask your supervisor to fill in his/her comments. If your supervisor doesn’t agree or cannot decide, your feedback form will be submitted to your supervisors team for discussion. The form shall be sent to law school within 3 days since you received the checking result.

5. If the checking result is serious, you have to postpone to the next time for thesis submission. If there are special circumstances, you shall apply to the school and modify your thesis according to the guidance of your supervisor and make another originality check via CNKI yourself. The checking report and the modified thesis should be sent to school as required. The two versions for originality check and the modified one shall be the same. All the procedures mentioned above shall be finished within 15 days since you receive the checking result the first time. Otherwise you have to attend the thesis submission next time.

School of Law, Xiamen University
March 2017
法学院关于2017年硕博士生学位论文学术不端行为检测的通知
（2017年3月3日学位分委员会会会议通过）


根据厦门大学《关于使用CNKI“学位论文学术不端行为检测系统”》的通知，同时考虑到硕博士生学位论文学术不端行为检测中存在的问题，经法学院学位分委员会通过，法学院2017年硕博士生学位论文学术不端行为检测按照如下要求进行：

1、 法学院申请2017年学位的所有硕博士学位论文，须提交学院，由学院在“中国知网”的“学位论文学术不端行为检测系统”中进行检测。

2、 硕博士生在向学院提交学位论文正本的同时，须提交学位论文电子版（word格式，全文版，含封面、原创性声明、著作权声明、摘要、目录、正文、脚注、参考文献）。纸质版论文和电子版论文必须一致。电子版论文命名方式：学号_作者_篇名_专业_导师。

3、 [bookmark: _GoBack]学位论文学术不端行为检测系统生成的检测结果，重复率采用“去除本人已发表文章重复率”（与导师及其他人合作发表的文章不去除）。按重合情况分为四种:
无问题：0%
轻  度：重合比例0%-20%或者重合文字大于1000
中  度：重合比例20%-40%或者重合文字大于5000
重  度：重合比例40%-100%或者重合文字大于10000

4、 检测结果为中度者，根据学位论文学术不端行为检测报告（全文对照版），认真填写2017年学位论文检测结果反馈表。导师请根据学生填写的检测结果反馈说明，填写导师意见部分。若导师在该导师意见部分中填写同意该生提交学位论文参加评阅，则表示该生可以提交学位论文正本；若导师表示不同意或者无法决定，则该生的论文需要提交到导师所在的教研室导师组讨论决定。经导师或导师组填写意见后的学位论文检测结果反馈表，于接到检测结果通知后3天内提交给学院存档。

5、 检测结果为重度者，原则上须延期参加下一次的学位论文提交。若有特殊情况者，必须提出申请，在导师指导下进行修改，并根据学院检测要求，自行在“中国知网”再次检测，根据检测结果按本通知处理。检测报告和修订后的论文正本需按要求提交给学院。学位论文检测版本须与提交给学院的修订版一致。检测报告首页须有学位论文作者和导师签名。论文修改、检测、提交必须在接到第一次检测结果的15天内完成，否则须延期参加下一次的学位论文提交。


厦门大学法学院
2017年3月3日
